
Vážení členové zájmového spolku BK Praha,

děkujeme za důvěru, kterou jste nám vyjádřili volbou na členské schůzi dne 20. června 2024.

Rádi bychom Vám nyní představili náš plán na revitalizaci klubových prostor. Naším záměrem je
vytvořit v klubu prostředí příjemné nejen pro naši hru, ale i takové, které bychom mohli nabídnout
k pronájmu třetím osobám pro pořádání různých školení, seminářů, schůzí či jiných akcí. Díky tomu
bychom získali dodatečný příjem pro náš vlastní provoz a nemuseli se vydat cestou zdražování, které
by v konečném důsledku mohlo zapříčinit začarovaný kruh dalšího poklesu účastníků soutěží a
zvyšování vkladů.

Již nyní nám při porovnání odhadovaných příjmů a výdajů vychází, že bychom měli vklady do soutěží
navýšit o 20 %, abychom udrželi vyrovnané hospodaření. Avšak dříve, než k tomu bude nutné
přistoupit, chtěli bychom nejprve výrazně snížit náklady na energie, zejména vytápění, které tvoří
nemalou část provozních nákladů. Věříme také, že nabídkou klubových prostor za přijatelné ceny se
nám podaří získat pravidelné pronájemce a zachovat tak provoz našeho klubu ve stávajícím rozsahu, a
především pak odmítáme přijmout vizi postupného vyčerpání finančních rezerv až do úplného
ukončení činnosti.

Vedle zcela nezbytného nákupu nových židlí, které jsou již naprosto nevyhovující pro pohodlné sezení,
bychom rádi realizovali tyto investice:

 Instalace kombinovaných topných a klimatizačních jednotek
Od této investice si díky invertorové technologii slibujeme úsporu třetiny nákladů na vytápění
klubových prostor, které při současných cenách plynu činí 175 000, - Kč ročně. Vedle toho,
v letních měsících ochladí vzduch v místnostech na teplotu příjemnou pro hru.
Jednotky využívají tepelné čerpadlo vzduch - vzduch a jejich příkon je přibližně na třetině výkonu,
tedy v porovnání například s přímotopným tělesem o výkonu 2 000 W je jejich spotřeba při
stejném výkonu pouhých 620 W. Ve srovnání s plynem, i při dvojnásobné ceně elektrické energie
za kWh, jsou tak náklady na vytápění nižší o jednu třetinu. Vedle toho, při vytápění klimatizačními
jednotkami bychom eliminovali tepelné ztráty na ohřevu topné vody a jejím přívodu, který je dnes
zcela neizolován veden oklikou přes vstupní prostor před garážemi.
Odhadované náklady této investice činí 400 000, - Kč, návratnost 7-8 let.

 Montáž nových svítidel
Od instalace nových zářivkových svítidel s LED trubicemi očekáváme úsporu poloviny nákladů na
osvětlení, které odhadem činí 20 000, - Kč ročně.
Odhadované náklady činí 100 000, - Kč, návratnost 10 let.

 Vymalování včetně prostoru schodiště s odhadovaným nákladem 100 000, - Kč.
 Položení nových koberců včetně prostoru schodiště s odhadovaným nákladem 250 000, - Kč.
 Montáž nové podlahy na terase s odhadovaným nákladem 60 000, - Kč.
 Montáž příčky s dveřmi mezi oba sály, která umožní vytápět/ochlazovat pouze přední část klubu

při soutěžích s obsazeností do 10 stolů. Příčka též akusticky oddělí hrací a relaxační prostory při
velkých akcích, jakými jsou celostátní liga a republikové přebory.
Odhadovaný náklad činí 20 000, - Kč.

 Výměnu dveřních křídel s odhadovaným nákladem 30 000, - Kč.
 Nákup nových lednic s nižší spotřebou s odhadovaným nákladem 20 000, - Kč.
 Instalace nových ohřívačů teplé vody s odhadovaným nákladem 20 000, - Kč.
 Menší úpravy, například instalace nových žaluzií na okna, nátěr konstrukce schodiště.



Jelikož BKP v současné době nedisponuje takovými prostředky, aby bylo schopno všechny výše
uvedené investice financovat z vlastních zdrojů, když při zachování nutné provozní rezervy může ze
svého rozpočtu uvolnit maximálně 400 000, - Kč, obracíme se na Vás, naše členy, s prosbou, abyste
mimořádným příspěvkem pomohli klubu tyto záměry realizovat.

Pokud byste, teoreticky, každý z Vás přispěl částkou 10 000, - Kč, získali bychom 860 000, - Kč, které by
bohatě postačovaly na pokrytí potřebných výdajů. Jsme si samozřejmě vědomi toho, že není
v možnostech každého přispět obnosem v této výši, ale možná a snad někteří z Vás budou ochotni
poukázat i vyšší příspěvek. V každém případě, budeme vděčni za jakoukoli podporu, kterou poskytnete.

Ujišťujeme Vás, že Vaše příspěvky budou účelově využity jen na výše uvedené investice a nebudou
použity na provozní náklady klubu, tedy nebudou rozpuštěny v běžných výdajích a nezmizí v pomyslné
černé díře bez viditelného efektu. Nevyužité příspěvky budou vráceny. Na všechny příspěvky obdržíte
samozřejmě potvrzení o přijetí daru.

Pokud nám to finanční a časové možnosti dovolí, chtěli bychom alespoň některé z investic realizovat
již v tomto srpnu před zahájením nové hrací sezóny, proto Vás, pokud se rozhodnete přispět, prosíme,
abyste tak učinili ve velmi krátké době, abychom mohli poptat a zadat provedení prací. Pokud se nám
nepodaří získat prostředky v dostatečné výši, budeme nuceni od těchto projektů ustoupit a poskytnuté
dary Vám budou vráceny, stejně jako v případě, že se nám práce nepodaří finalizovat nejpozději do
zahájení podzimní sezóny v roce 2025.

Vaše příspěvky můžete zasílat bankovním převodem na účet klubu č. 2826735002/5500 a pro zadání
platby můžete použít také přiložený QR kód. Za všechny dary předem děkujeme a s poděkováním je
rovněž zveřejníme na úvodní webové stránce BKP.

Závěrem nám dovolte, abychom Vás jen krátce informovali o záměrech v organizaci soutěží v příští
sezóně.

Zamýšlíme se nad změnou formátu Pražské ligy, u které se domníváme, že po poklesu počtu
přihlášených družstev je nutná změna stávajícího uspořádání soutěže, a také nad změnou Švýcarské
skupinovky tak, abychom nebyli nuceni posílat lichou dvojici domů, když se jiný pár zapomene odhlásit
nebo se nepodaří najít náhradní do sudého počtu. Skupinové soutěže A a B plánujeme ponechat beze
změn a každé úterý budou nadále pořádány párové turnaje Bavlnka. Zvažujeme též pořádání nedělních
párových turnajů.

Máte-li k organizaci soutěží náměty, návrhy a připomínky, prosíme, sdělte nám je v krátké době, neboť
pravidelné podzimní soutěže a termínový kalendář musíme připravit již v průběhu tohoto měsíce.

Děkujeme Vám za pozornost, kterou jste nám věnovali, znovu předem děkujeme za Vaše případné
příspěvky na omlazení klubu, přejeme Vám příjemné prožití bridžových prázdnin a těšíme se na Vás
v nové sezóně v září, kterou, jak doufáme, zahájíme alespoň na nových židlích.

Za výbor BK Praha

Ondřej Krása

předseda spolku


